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forrás 

Vántus-
társaság alakul 

• Munkatársunktól 
Vántus István 1992-ben 

elhunyt zeneszerző nevével 
alakul június 13-án 15 óra-
kor zenei társaság a szegedi 
konzervatórium kamarater-
mében. A Vántus István Tár-
saság a kortárs zenei életben 
vállal majd szerepet, külö-
nös tekintettel a névadó ze-
neszerző művészi hagyaté-
kának megismertetésére. A 
társaság elnökségébe olyan 
neves zeneszerzők vannak 
jelölve, mint Kocsár Miklós 
és Hollós Máté. 

Börtön-
pasztoráció 

• Munkatársunktól 
Június 13-án, csütörtökön 

délelőtt 10 órakor kezdődik 
Szegeden a Mécses Szeretet-
szolgálat Magyar Börtön-
pasztorációs Társaság tiszt-
újító közgyűlése. Az ese-
ményt a Dugonics téri Kato-
likus Házban rendezik. 

Filológiai 
előadások 

• Munkatársunktól 
Grezsa Ferenc tanszékve-

zető egyetemi tanár emléké-
re rendez Filológia és interp-
retáció címmel konferenciát 
június 14-én 10 órától a JA-
TE Modern Magyar Iroda-
lom Tanszéke és a Szegedi 
Akadémiai Bizottság Nyelv-
és Irodalomtudományi Szak-
bizottsága. A konferencia 
előadói: Péter László, Olasz 
Sándor, Ilia Mihály, Szigeti 
Lajos Sándor, Kovács And-
rás, Vörös László. 

Játszótér 

• DM-információ 
Ma 19 óra 5 perckor új 

műsorral jelentkezik a VTV 
Játszótér címmel. A fősze-
replő egy számítógépes já-
tékprogram lesz - a neve: 
Képkirakó. Lesznek nyerte-
sek és értékes nyeremények. 
Este héttől játszhatnak 
Horváth Andrással! 

• Az ötszázadik est előtt 

Fórum és kávéház 
Ma 18 ó r a k o r a JATE 

a u l á j á b a n ö t s z á z a d i k 
e s t j é t t a r t j a a Közélet i 
kávéház . A tizenkét éve 
indult közéleti és műve-
lődési fórum első 4 5 est-
jét dr . Turai Géza , a kö-
v e t k e z ő 5 3 - a t d r . Zsol-
dos Sándor szerkesztet-
t e . A f e n n m a r a d ó 4 0 2 
e s t s z e r k e s z t ő j e d r . 
Szondi Ildikó volt; a JA-
TE jogi k a r á n a k ad junk-
tusát a kávéház eszméi-
ről kérdeztük. 

9 Irodalmi kávéházból 
közéleti lett, de megma-
radt kávéháznak. Miért 
volt ez fontos? 
- Az volt a cél, hogy pol-

gári kávéházi helyszínen, 
klasszikus törzsközönség 
körében legyen szó a szege-
di irodalmi, művészeti és 
helytörténeti témákról. Más-
felől pedig kezdettói fontos-
nak tartottuk a civil megszó-
lalás értékeit, a körültekintő, 
türelmes, a másik érveit 
meghallgató és a saját mon-
dandóját árnyaltan megfo-

Dr. Szondi Ildikó: „Fontosnak tar t juk a civil 
megszólalás értékeit" . (Fotó: Miskolczi Róbert) 

galmazó magatartást. Első 
helyszíne is ennek megfelelő 
volt: a Royal szálló akkori 
kávéháza, amely külsőleg is 
egy polgári kávéházra ha-
sonlított. A magánosításkor 
aztán mennünk kellett: há-
rom szezont töltöttünk a Há-
giban, ahonnan ismét a pri-
vatizáció miatt költöztünk. 
A Virág cukrászda Zöld sza-
lonja végül minden tekintet-
ben bevált. Az estek elnyer-
ték sajátos hangulatukat, s 

lassan kialakult egy csak 
Szegedre jellemző s a város 
köztudatába beférkőzött ká-
véház és civil fórum. 

9 Hogyan alakult a ká-
véház estjeinek látoga-
tottsága? 
- A rendezvények kezdet-

ben leginkább a kultúra és a 
szegediség témája felé for-
dultak, a rendszerváltáshoz 
közeledve azonban egyre na-
gyobb helyet kaptak az es-
tekben a közélet más témái 

is. Természetesen e témák 
iránt az érdeklődés is nagy 
volt; a rendszerváltás idősza-
kában - talán 1991-ig - egy-
mást érték azok az estek, 
amelyeken egy szalmaszálat 
sem lehetett leejteni. A láto-
gatottsággal azonban ma is 
elégedettek lehetünk; legfel-
jebb akkor kell aggódni a 
telt házért, ha nem szegedi a 
meghívottunk. 

9 Fórum és kávéház: mit 
gondol, nem üti egymást 
a kettő? 
- A civil fórumok azokért 

vannak, akiknek nincsen 
közvetlen lehetőségük a köz-
életi cselekvésre: tehát a pol-
gárokért. Ha a cselekvést vá-
lasztott képviselőkre és tiszt-
ségviselőkre bízták is, véle-
ményük kinyilvánítására fó-
rumra van szükségük. A 
Közéleti kávéház ugyan 
emelkedettebb, mint egy ki-
beszélőfórum, de mi abból 
indulunk ki, hogy ami a ma-
gyar közéleti palettán megta-
lálható, arról beszélni is le-
het. 

P a n e k S á n d o r 

Ami a közgyűlési tudósításból kimaradt 

Városi döntósleltár 
Nemcsak az államház-

tartási reformmal bolgo-
gul nehezen a kormány-
zat és a Parlament, a vá-
rosház tar tás i reform út-
n a k i n d í t á s a sem vo l t 
egysze rú . De amíg min-
denki tudja , hogy az ál-
l a m h á z t a r t á s r e f o r m j á t 
nagyha t a lmú h iva ta lok , 
erós gazdasági és politi-
kai csoportok ellenérde-
keltsége késlelteti, a sze-
gedi városházán működő 
érdekviszonyok bonyolul-
tabbaknak tűnnek. 

A szegedi önkormányzat 
képviselő-testülete június 6-
án már ülésezett, de 20-án 
folytatja munkáját. A júniusi, 
folytatólagosnak nevezett 
közgyűlés június 6-i teljesít-
ményéről már jórészt beszá-

moltunk lapunkban. A testü-
let nyári ülésszakának első 
napját obstrukciós jelzővel il-
lettük, ugyanis a leglényege-
sebb témáról, a városháztartás 
reformjáról az esti órákban, a 
korábbi, értelmetlen vitáktól 
fáradtan kezdtek tárgyalni a 
képviselők. A leginkább köz-
érdeklődésre számot tartó, 
mert Szeged önkormányzati 
intézményhálózatát érintő 
koncepció vitáját minden, a 
szervezeti szabályzatban me-
gengedett eszközzel késleltet-
ték. Az „obstrukcióban" fur-
csa módon a várost kormány-
zó és az ellenzéki szerepkör-
ben leledző képviselők is 
részt vettek. Végül lapzártáig 
megszületett a döntés, ezért 
már beszámoltunk arról, hogy 
a városháztartási reform zöld 
utat kapott. Június 6-án, a 

késő esti órákban megtálto-
sodtak a képviselők. Két óra 
alatt tíz döntést hoztak. A 
Szegedi Nemzetközi Vásár-
és Piacszervező Kft. munkál-
kodásának tavalyi mérlegét -
óriási vita után - elfogadták. 
De azzal a megkötéssel, hogy 
ezen önkormányzati cég 
mérlegét és leltárát egy füg-
getlen könyvvizsgáló is elké-
szíti, s ennek ismeretében a 
júliusi közgyűlésen határoz-
nak a cégvezetés sorsáról. 

Lesz Sörkert a Somogyi 
könyvtár mögött - határoztak 
a polgárok igényeire érzéke-
nyen reagáló városatyák. A 
működtetésre pályázatot ír-
nak ki, ám az engedélyezési 
eljárás hosszadalmasnak 
ígérkezik, vagyis lehetséges, 
hogy a Sörkertben a szomjas 
polgár csak jövőre gördíthet 

le egy korsó sört a torkán. 
A Szegedi Szabadtéri Alapít-
vány kuratóriumában az ön-
kormányzatot Simor Ferenc 
(KDNP) képviseli. A Kulturá-
lis Alap terhére támogatást 
kapott hét alapítvány. Az 
, „Aranyág" akciót 100 ezer fo-
rinttal segítette Szeged önkor-
mányzata. A képviselők egye-
tértettek azzal, hogy Bibó Ist-
ván szobrát a Dóm téri Pante-
onban még ebben a hónapban 
helyezzék el. A közgyűlés 
pontosított: a közhasznú tár-
sasággá alakított IH neve 
ezentúl Szegedi Ifjúsági Ház 
Kht., ellenben nem döntöttek 
a felügyelő bizottsági tagok 
személyéről. A Tarjánvárosi 
IV. számú Altalános Iskola új 
neve: Weöres Sándor Általá-
nos Iskola. 

Ú. I. 

EI4E HEMHOrO 
H A H , CEP? 

S K Y ( C L D I 
Semmi baj, ha esetleg nem érti, hiszen 
a Malév moszkvai és szentpétervári 

járatain a teát is magyarul fogják Önnek kínálni. Az a 
fontos, hogy élvezze az út minden percét, amelyet a 
Sky Club business osztály új szolgáltatásai garantálnak 
Önnek. A különbség már a jegykezelésnél kezdődik 
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Szállunk rendelkezésére 

és a figyelmes kiszolgálással folytatódik a repülőgép 
fedélzetén. Mindezt azért, hogy a fárasztó tárgyalásra 
kipihenten és felkészülten érkezhessen. 
A hét minden napján. 
Járatainkról további információ a szegedi Malév irodában 
a 62-471-67l-es telefonszámon kapható, valamint a Malév Partner-irodákban. 

Kedves Olvasóink! Közérdekű prob-
lémáikat, észrevételeiket és tapasztala-
taikat ezen a héten ügyeletes újságíró 
munkatársunkkal, Szabó Magdolnával 
oszthatják meg. Munkanapokon reggel 
8 és 10, vasárnap pedig 14 és 15 óra kö-
zött várjuk hívásaikat a 06-20-432-663-
as telefonszámon. Felhívjuk figyelmü-
ket, hogy Szegedről is valamennyi szá-
mot tárcsázni kell. Elveszett tárgyakat kereső olvasóink ol-
csó hirdetésben tehetik közzé mondandójukat 

Fűnyíró. Az Erdő ut-
cai játszótérre járó gyere-
kek érdekében telefonált 
Ondi Erika; nagyon nagy a 
fű, a gaz. Az anyukák fél-
tik a kicsiket a benne meg-
búvó kullancsoktól. Kérik, 
mielőbb vágják le a füvet. 
A Sólyom és Csorba utcai 
részen lakók hasonló kéré-
sét is tolmácsolta egy ol-
vasónk tegnap. 

Iskolai gondok. Ré-
vész István, az Arany Já-
nos iskola igazgatója azt 
nehezményezi, hogy el-
vonták az iskolától a. me-
legvizet, és senki nem 
szólt nekik előre. Amikor 
ezt a Szetáv-nál szóvá tet-
te, csak „vállat vontak". 
További gondjuk, hogy az 
iskola udvarára bejáró hét-
végi, éjszakai „vendégek" 
törnek, zúznak, rongálnak. 
Az ivókutakat már tönkre-
tették, az aszfalt felszedé-
sénél tartanak. Ki fékezi 
meg őket? 

Kérdés. Elekes Zoltán 
kedves olvasónk viszont 
azt a kérdést tette fel, hogy 
az Oskola utcában, a vá-

rosképi jelentőségű háza-
kon égszínkékre átfestett, 
s így az összhatásban ször-
nyű képet mutató ablakok-
hoz mit szólnak a műem-
léki felügyelők. 

Kié az utca? Bihari 
utcai telefonálónk is az ut-
caképpel foglalkozott. Szí-
vesen ültetnének virágokat 
a ház elé, csinálnának egy 
kis kertet, de „az utca min-
denkié" alapon egy autó-
val éppen ott parkolva 
akadályozzák őket. 

D C C f igye lem! A 
DCC-s rendszámot a 
481-895-ös telefomszám 
gazdája találta. Visszaad-
ná. 

Kulcsok. A 471-360-
ról viszont arról értesítet-
tek bennünket, hogy a 
Szamos utca 3. előtt talált 
kulcscsomók az ottani 
húsboltban várják tulajdo-
nosaikat. 

Köszönet. Cserényi 
Sándor ezúton köszöni a 
hölgynek, aki a Mérey ut-
cai közgazdaságiba hét-
főn visszajuttatta ellopot, 
megtalált iratait. 

Kergemarha 
• Munkatársunktól 

A médiumokban március 
vége óta rengeteg informá-
ció jelent meg az angliai ker-
gemarha kórról. Egymásnak 
ellentmondók is. Mi a tudo-
mány álláspontja? Mióta is-
mert ez a betegség? Milyen 
állatokra veszélyes? Átvihe-
tő-e emberre és milyen be-
tegséget okoz? Védekezhe-
tünk-e ellene? Mi a betegség 
molekuláris biológiai alapja? 
Ezekre a kérdésekre tudomá-

nyosan megalapozott, de kö-
zérthető válaszokat kaphat 
minden érdeklődő június 13-
án délután 4-kor a MTESZ-
székházban. A Magyar Bio-
lógiai Társaság szegedi cso-
portjának fórumán Dr. Ha-
bil. Berek Imre egyetemi do-
cens és Lamper Csilla főis-
kolai tanársegéd (Élelemi-
szeripari Főiskola) tart elő-
adást és válaszolnak a kerge-
marha kórral kapcsolatos 
kérdésekre. 

Kapitány, kapitány, ébresztő! 
3 éves a mórahalmi 
B0UNTY SZÓRAKOZTATÓ 
KÖZPONT 

Fergeteges buli június 15-én, 
szombaton este. 
22 órától a színpadon: 

PA-DÖ-DÖ-
koncert, 
a tetőn: TOP JOY band, 
a nagy teremben 
diszkó, 
a kisteremben: 
rockbuli 

A dél-dunántúli régió egyik legnagyobb 
élelmiszergyártó és országos szinten 

forgalmazó részvénytársasága 
TERMELÉSI IGAZGATÓT 

keres. 
Sütőipari termékek gyártásában jártas, 
termelési, irányítási tapasztalatokkal 
rendelkező élelmiszeripari mérnök 

jelentkezését várjuk. 
A folyamatos fejlesztések és beruházások 
kihívásai mellé tisztes jövedelmet és egyéb 

juttatásokat kínál a cég. 
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Vezetői és 
Vállalkozói 
Tanácsadó Kft 


